
 

Нови асфалт на подручју села Средња и Горња Марићка

04.04.2019 - 16:30

Градоначелник Приједора Миленко Ђаковић обишао је данас
двије дионице локалних путева на подручју Средње и Горње
Марићке чија је санација односно асфалтирање у току или се
приводи крају. 

  

Он је том приликом изјавио новинарима да је највећи изазов у одржавању и очувању сеоских
путева онемогућити велике транспорте као што је превоз трупаца који су изузетно велике тонаже.
  "Ови путни сеоски правци се, нажалост, не пројектују за тако велике терете, а људи који вуку
трупце избјегавајући сусрет с полицијом, пролазе свим овим сеоским просторима и онда страдају
од тога путеви", рекао је Ђаковић након обиласка радова на асфалтирању пута Горња Марићка -
Стојнићи.
  Ријеч је о дионици дугој 500 метара, широкој три метра и вриједној 52.500 КМ.
  "И то је стални процес с којим се људи боре и ми настојимо да изградимо путеве, али рјешење тог
проблема је врло сложено и готово немогуће је да се спријече ти велики терети да се возе оваквим



сеоским путем", додао је Ђаковић.
  Градоначелник је са сарадницима претходно обишао и радове на асфалтирању пута Средња
Марићка - Буснови, дугог 2.100 метара и радова вриједности око 205.000 КМ, гдје је постављен
асфалт, а слиједе још насипање банкине и уређење пута.
  "Ово је врло важан пут за повезивање овог дијела града са селима на овом потезу јер је пут био у
лошем стању. С новим асфалтом биће, вјерујем, сви задовољни, а намјера нам то и јесте - даљи
развој путних комуникација на подручју града", истакао је Ђаковић.
 Он је најавио интензивније радове на уређењу путних праваца на подручју града.
  Мјештани ових села нису крили задовољство што ће ускоро добити асфалтну везу са градом
истичући да овим град показује бригу за мјесне заједнице које су више од 20 километара удаљене
од центра града.
 Мјештанин села Марићка Радован Микановић рекао је да овај пут користи више од 150
домаћинстава.
 "Имамо 15 дјеце која овим путем иду до школе. Ја овуда путујем у рудник на посао, све више
туриста долази због цркве брвнаре у Марићкој и стабла храста чија се старост процјењује на 600
година", рекао је Микановић и додао да на овај начин град показује бригу за мјесне заједнице које
су више од 20 километара удаљене од центра града.
 Члан Савјета МЗ Марићка Момир Стојнић истакао да ће нови асфалт добро доћи за мјештане ових
села будући да се налазе на рубном подручју града.
 " Ово је уједно наставак коректне сарадње за Градском управом, и више него коректне и надамо се
и наставку те сарадње кроз пројекат водовода Црно врело који ускоро треба да крене , а који уз овај
асфалт значи пуно за ове мјештане да би опстали овдје, а да би се они ,који су отишли одавде ,
вратили", рекао је Стојнић.
 

  

  

  

https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/6746_asvalt 1.jpg
https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/6746_asvalt 3.jpg


  

  

  

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/6746_asvalt dobra radnici.jpg
https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/6746_asvalt2 svi su tu.jpg
https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/6746_obilazak 1.jpg
https://www.prijedorgrad.org//files/sadrzaj/6746_obilazak.jpg
http://www.tcpdf.org

